
Sebbe Als
Bestyrelsesmøde d. 03.10.2019

Sted: Hos Solvej
Deltager: Allan, Kurt, Nicole, Søren, Solvej & Birgit
Fraværende: Dean

Referat:

1. Godkendelse af sidste referat
Der var ingen kommentarer til referatet.

2. Jubilæumsøkonomi
Meget fornuftigt.

3. Status på klargøring af Ottar og optagning af Sebbe
Der arbejdes på Ottar. Arbejdet skrider godt fremad, men der mangler stadig meget. Ottar bliver ikke
klar til at kunne flyttes ud af Nausten lørdag d.26.10, hvor det er planlagt, at Sebbe skal op. 
Det undersøges derfor med forsikringen, hvor meget det koster at lade Sebbe ligge i vandet lidt 
længere. Alternativt skal Sebbe skånsomt hales op og ligges ved siden af Nausten indtil Ottar er klar 
til at komme ud. Dato og tidspunkt for ophal af Sebbe bibeholdes til lørdag d.26.20 kl. 9:00. Skal 
Sebbe ikke op, så skal hun gøres klar til ophal, dvs. ryddes for alle løsdele inkl. mast, rå og sejl.

4. Ekstraordinær generalforsamling. 
Der er i alt kommet 5 forslag til den ekstraordinære generalforsamling. De udsendes snarest.
Bestyrelsen håber på et stort fremmøde.

5. Forespørgsel om at være sponsor for Sønderborg tilflytterservice (Sønderborg kommune, 
Erhvervsservice)
Skibslaget har modtaget en forespørgsel om at lave et eller flere arrangementer for tilflyttere til 
Sønderborg kommune. Det mener vi er en god ide, da det vil udbrede kendskabet til skibslaget.
Arrangementerne kommer i kalenderen for den kommende sæson.

6. Økonomi
Ingen kommentarer.

7. Dato for næste bestyrelsesmøde
Søndag d.20.10.2019 lige efter den ekstraordinære generalforsamling.

Birgit


